
 

 

 

Nici acum în timp ce scriu nu-mi vine să cred că există oameni cărora 

trebuie să le spui că tăiatul sub limbă, nu vindecă hepatita c. Din 

păcate ştiu (din cei 10 ani în care pagina noastră avea un forum de 

discuţii) că ei există, nu sunt deloc puţini şi că aparţin tuturor claselor 

sociale. Mai ştiu şi că NICIUNUL nu s-a vindecat! Pentru mine este o 

enigmă de ce un om încetează să mai judece, în momentul în care 

contactează o boală, iar în cazul nostru nici măcar nu-i o boală cu 

evoluţie fulminantă! 

Pe scurt despre metodă: se taie cu o lamă una dintre cele două vene 

de sub limbă, în cazul celor bolnavi de hepatită de obicei cea din 

dreapta (că tot în dreapta este ficatul şi probabil astea sunt nişte vene 

directe limbă-ficat după o anatomie doar de operator cunoscută) 

Sângele care se scurge este închis la culoare…aşa cum este ori ce 

sânge venos periferic. 

De ce nu vindecă tăierea sub limbă hepatita c? 

Pentru că viruşii sunt în ficat şi în toată circulaţia sanguină!!! Un 

om are 5-6 litrii de sânge şi fiecare ml are milioane de viruşi. Prin 

tăierea sub limbă, se pierd câţiva mililitrii, dar mai rămân litrii întregi 

de sânge infestat, plus viruşii din celulele ficatului care se înmulţesc. 

De altfel, primul tratament în hepatita C a a fost cel de filtrare a 

întregii cantităţi de sânge; nu a funcţionat pentru că „depozitul” este 

ficatul, care rămâne nefiltrat. 

Mi-e ruşine că sunt din neamul „ultimului tăietor sub limbă din Europa” 

şi mi-e ruşine pentru medicii care nu i-au atitudine, pentru sistemul 

sanitar românesc care lasă astfel de practici în secolul 21 să aibă loc. 

Am şi o propunere pentru acest vraci: îl infestez eu cu sânge de al meu 

şi îi dau voie să se taie sub limbă de câte ori vrea sau să-şi taie limba 

de tot. Apoi când doreşte facem o viremie. Dacă-i aşa sigur nu văd de 

ce ar refuza! 

 


